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Styrelsen har under året varit
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Vi har under 2021 haft 7 protokollförda styrelsemöten, även detta år präglades av Covid
19 som vi på något sätt fick förhålla oss till.
De stora projekten blev klara med byte av många brunnar samt en hel del asfalt på våra
vägar.
Familjebostäders projekt vid brofästet blev till slut klart och integrerat i vår vägförening
Donsö Ga 8, detta efter en mycket omfattande förrätning med en stor kostnad som följd
även för oss som förening.
Men på det stora hela är det ju positivt med ett tillskott av 60 nyamedlermmar på ett och
samma bygge.
Vi har fortfarande arbete som inte är klara gällande Ellevios kabelnät som tyvăr dragit ut
på tiden, detta är inget som drabbar föreningen ekonomiskt , men det ser ju förfärligt ut
på vissa sträckor.
Belysningen på ön blir nästa fråga att engagera oss i då trafikkontoret och Ellevio inte är
Överens.
Jag vill tacka alla i styrelsen för ett gott och engagerande arbete under året och ser fram
emot ett nytt spännande år 2022.

Tack för förtroendet
Ordförande
Orvar Johansson
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